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Abstract:

This study addresses the phenomenon of female crime in modern
urban communities, which has seen a significant increase due to
multiple factors such as poverty, unemployment, domestic violence,
gender discrimination, and lack of social support. The study aims to
understand the causes of female crime, analyze the impact of the urban
environment on women’s criminal behavior, identify the patterns and
types of these crimes and their effects in the urban context, as well as
determine the social factors contributing to their commission.

A simple random sample of 160 individuals of both genders was
selected, and data were collected and analyzed using both quantitative
and descriptive methods to achieve a comprehensive understanding of
the phenomenon and its motivations.

Keywords:
Crime, Female Crime, Urban Environment, Female Crime in the Urban
Environment.
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Rusmer:

Cette étude traite du phénomene de la criminalité feminine dans
les communautés urbaines modernes, qui a connu une augmentation
notable en raison de plusieurs facteurs tels que la pauvreté, le chdmage,
la violence domestique, la discrimination sexuelle et le manque de
soutien social. L’¢étude vise a comprendre les causes de la criminalité
féminine, analyser I’impact de 1’environnement urbain sur le
comportement criminel des femmes, identifier les types et les modes de
ces crimes ainsi que leurs effets en milieu urbain, et déterminer les
facteurs sociaux contribuant a leur commission.

Un échantillon aléatoire simple de 160 individus des deux sexes
a ete selectionné, et les données ont été recueillies et analysées en
utilisant a la fois des méthodes quantitatives et descriptives afin
d’obtenir une compréhension globale du phénomene et de ses
Mots-clés :

Criminalité, Criminalité féminine, Milieu urbain, Criminalité féminine
en milieu urbain.
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